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P R O T O K Ó Ł  NR XLVIII/2022 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 29 listopada  2022r.  w sali  Urzędu Gminy                     

w Kotlinie  w godz. od 13.00 do 13.50 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia  XLVIII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch, 

a następnie powitał: radnych Gminy Kotlin, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza 

Gminy a zarazem radnego Powiatu Jarocińskiego  Michała Urbaniaka,  radnego Powiatu 

Jarocińskiego Janusza Barańskiego, Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską, sołtysów oraz 

mieszkańca Kotlina, obecnego na sesji. 

W sesji uczestniczyło  14 radnych, co wobec ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum 

zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Nieobecny radny: Grzegorz Warmuz 

Listy obecności radnych  i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Wójta Gminy Kotlin o   zdjęcie z porządku obrad 

sesji  punktu 10  Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  gminnych. 

Wniosek został uzasadniony tym, że zaliczenie do kategorii drogi gminnej, zgodnie z art. 7 

ust. 2 ustawy o drogach publicznych, następuje w  drodze uchwały rady gminy po 

zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. Wymagana opinia Zarządu Powiatu 

Jarocińskiego nie wpłynęła do dnia sesji.  

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023 

– 2025. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek za 1 kilometr przebiegu pojazdu  dla 

zwrotu  kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Kotlin z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Kotlin. 
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11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 2022. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2022-2033. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy. 

     Protokół z XLVII sesji Rady Gminy był dostępny w biurze Rady Gminy, a ponadto 

wyłożony do wglądu na wspólnym  posiedzeniach komisji Rady w dniu 28listopada 2022 

roku  oraz przed sesją. Radni mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie o przyjęcie 

protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że przekazał Wójtowi Gminy Kotlin  w dniu 4  

listopada br. podjęte uchwały na 47. sesji oraz wnioski zgłoszone przez radnych. 

Ponadto przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył: 

− 7 listopada w spotkaniu z wójtem gminy, sekretarzem gminy i dyrektorami szkół w  

celu omówienia spraw bieżących, 

− 10 listopada w złożeniu wiązanek pod pomnikami pamięci z okazji Narodowego 

Święta Niepodległości, 

− 10 listopada w spotkaniu z Polską Pieśnią Patriotyczną, zorganizowanym  przez 

Dom Kultury, 

− 11 listopada w Turnieju Niepodległości  Halowej Piłki Nożnej, zorganizowanym 

przez gminnego koordynatora sportu, 

− 14 listopada, na zaproszenie Zarządu Powiatu Jarocińskiego, w spotkaniu 

konsultacyjno-informacyjnym dotyczącym sytuacji bieżącej Szpitala Powiatowego 

w Jarocinie, 

−  W kilku spotkaniach z wójtem w sprawach bieżących. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 
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Wójt poinformował, że uchwały podjęte na październikowej sesji  zostały przekazane 

elektronicznie 4 listopada br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu, 

Wydziału Kontroli, Pranego i Nadzoru. W tym samym terminie przekazano do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu uchwały będące w zakresie działalności nadzorczej.  

Ponadto 3 listopada br. wysłany został wniosek o ogłoszenie uchwał w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 Wszystkie uchwały podjęte na 47. sesji  wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy 

    

     W okresie międzysesyjnym Wójt Gminy Kotlin wydał  zarządzenia w sprawie: 

 

− zlecenia realizacji zadań publicznych z pominięciem otwartego konkursu ofert – tzw. 

małe granty, 

− przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Gminy Kotlin w 

sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023, 

− projektu budżetu Gminy Kotlin na rok 2023, 

− ustalenia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Kotlin na lata 2023-2033, 

− przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej, 

− oraz dwa zarządzenia w sprawie zmiany  budżetu  Gminy  na  rok  2022. 

Następnie wójt Mirosław Paterczyk poinformował o zrealizowanych zadaniach w okresie 

międzysesyjnym. Zrealizowano następujące zadania: 

− zawarto umowę o przyznaniu pomocy finansowej w formie dotacji na przedsięwzięcie pn.: 

„Odbiór, transport i unieszkodliwienie odpadów zawierających azbest z terenu Gminy 

Kotlin” z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Poznaniu. Koszt przedsięwzięcia wynosi 125 tys.  zł. Zgodnie z umową Gmina Kotlin 

zobowiązała się zakończyć przedsięwzięcie  do 31.08.2023 r., 

−  14 listopada br. dokonano zgłoszeń do Starosty Jarocińskiego w celu uzyskania pozwoleń 

na budowę wodociągu i kanalizacji  na ulicy Krasickiego w Kotlinie, budowę wodociągu 

kanalizacji  ulicy 27 Grudnia w Kotlinie, 

− 17 listopada br. dokonano zawarcia umowy na zagospodarowanie odpadów komunalnych 

pochodzących z terenu gminy z Wielkopolskim Centrum Recyklingu – Sp. z o. o. w 

Jarocinie  z siedzibą w Witaszyczkach. Wysokość wynagrodzenia z tytułu realizacji umowy 

wynosi 580.647,15 zł,  

− odebrano decyzje wydane przez Starostę Jarocińskiego zatwierdzające projekt 

zagospodarowania terenu i projekt architektoniczno – budowlany oraz udzielające 

pozwolenia na budowę kanalizacji sanitarnej w Orpiszewku oraz na  budowę zbiorczej sieci 

kanalizacji sanitarnej w Kurcewie, 

−  22 listopada br. dokonano zgłoszenia do Starosty Jarocińskiego robót budowlanych tj. 

przebudowy dachu w budynku przy ulicy Dworcowej w Kotlinie, w celu uzyskania 

stosownej decyzji, 
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− dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu przetargowym pn.: Dowóz 

dzieci i uczniów niepełnosprawnych z terenu Gminy Kotlin do szkół 

 i placówek oświatowych na terenie Gminy Kotlin oraz  miasta Jarocina wraz z powrotem  

do miejsca zamieszkania i zapewnieniem opieki w roku 2023. Postępowanie podzielone 

zostało na II części. Oferty na obie części złożyła firma Usługi Transportowe „ART-

TOUR” Artur Kawaler w Kotlinie, z którą zostanie zawarta umowa, 

−  23 listopada br. wysłano do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego  

w Poznaniu sprawozdanie finansowe z wykonania zadania wraz z załącznikami, dotyczące 

dofinansowania budowy drogi gminnej w Wyszkach i w Woli Książęcej na działce nr 14. 

Na ww. inwestycje uzyskano pomoc finansową w formie dotacji celowej w wysokości 

78.750 zł, 

− 24 listopada br. dokonano zawarcia umowy z firmą P.P.H.U. "CHODOROWSKI" Dariusz 

Chodorowski z siedzibą  w Witaszycach na sprzedaż i dostawę drogowych materiałów 

budowlanych:  kostkę brukową, krawężniki i obrzeża chodnikowe, 

− trwają prace budowlane przy przebudowie gminnego boiska sportowego  w 

Magnuszewicach wraz z rozbudową zaplecza o świetlicę. Wykonawcą inwestycji jest firma 

z Wilkowyi ST - INVEST Agnieszka Troińska,  

− 28 listopada br. dokonano otwarcia ofert w postępowaniu przetargowym pn.: „Odbiór  

i transport odpadów komunalnych zmieszanych i selektywnie zbieranych z terenu gminy 

Kotlin”. Do upływu terminu składania ofert wpłynęły 2 oferty: ZGO-NOVA Sp. z o. o. 

Witaszyczki z kwotą 875.448 zł brutto i Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o. w 

Pleszewie z kwotą 1.050.840 zł brutto, 

− 28  listopada br. wpłynęło zawiadomienie od firmy JANBUD Zakład Elektryczny Janusz 

Chmielarz w Rozdrażewie dot. zakończenia budowy oświetlenia w Woli Książęcej w 

kierunku Witaszyc. 

       Przed procedowaniem uchwał przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów, Hieronim Adamski  i przewodniczący Komisji   Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, Lucjan Antczak  przedstawili pozytywną opinię o projektach uchwał, 

będących w programie obrad sesji.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2023 – 2025. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Uchwała nr XLVIII/304/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2023 – 2025 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek za 1 kilometr przebiegu pojazdu  dla 

zwrotu  kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Uchwała nr XLVIII/305/2022 w sprawie określenia stawek za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu  dla zwrotu  kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów 

oraz rodziców została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 r. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Uchwała nr XLVIII/306/2022 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 r. 

została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Kotlin z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 
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Uchwała nr XLVIII/307/2022 w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Kotlin 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023 została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Kotlin. 

   Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Uchwała nr XLVIII/308/2022  w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Kotlin została 

podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 2022. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Uchwała nr XLVIII/309/2022 zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 

2022 została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2022 - 2033. 

    Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Uchwała nr XLVIII/310/2022 zmieniająca uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2022 - 2033 została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Grzegorz Warmuz 

 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

      
        Wójt odpowiedział na wnioski złożone na 47. sesji. Poinformował, że: 

− informacja  z zakresu obrony cywilnej została udzielona na wczorajszym posiedzeniu 

komisji, o którą wnioskował przewodniczący Komisji Lucjan Antczak, 

−  Dzielnicowym przekazał informację o problemie w Sławoszewie i   zostaną zwiększone 

patrole w miejscach wskazanych przez sołtyskę Sławoszewa. 

Następnie powiedział, że  do dnia dzisiejszego Starostwo Powiatowe w Jarocinie  nie 

udzieliło  odpowiedzi na wnioski zgłoszone w sprawach dróg powiatowych. 

 

14. Wolne głosy i wnioski. 

    Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkańcowi Kotlina, obecnemu na sesji. 

    Mieszkaniec zapytał skąd będzie dostarczany węgiel i za ile. 

    Wójt odpowiedział, że węgiel będzie pochodził z Kolumbii, jaka będzie jakość to nie 

wiadomo. Poza tym poinformował, że Gmina Kotlin zawarła umowę na dostawę węgla  

ze Spółką PGE oraz z lokalnymi przedsiębiorstwami, które będą zajmowały się 

dystrybucją opału. Węgiel transportowany będzie z Wielichowa to odległość powyżej  100 

km od Kotlina. Dostarczone będą dwie frakcje groszek i orzech. Cena za węgiel łącznie z 

transportem wyniesie maksymalnie 2 tys. zł.    

    Mieszkaniec  pytał, czy z naszych polskich kopalń  nie szło węgla sprowadzić. 

    Wójt odpowiedział, że nie może odpowiedzieć na to pytanie. Ma tylko informację, że 

możemy tylko pozyskać węgiel zagraniczny: Kolumbia, Australia, RPA, Indonezja i 

Tanzania. Chcieliśmy również zmienić miejsce alokacji tego węgla, np. Kalisz czy 

Ostrów.  Niestety zostało nam z góry przydzielono taka, a nie inna miejscowość. Poza 
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tym, prosił o wyrozumiałość w rozmowach z pracownikami. Mówił, że pierwszy transport 

węgla dotrze do naszej gminy po niedzieli. 

Następnie wójt poinformował o  postępowaniach przetargowych w ramach gospodarki 

śmieciowej. Zostało zakończone postępowanie na zagospodarowanie odpadów i 

podpisana umowa z wykonawcą. W toku prowadzone jest postępowanie na transport 

odpadów komunalnych. Ponadto wójt przypomniał, że od 1 stycznia 2023 r. będzie 

obowiązywała segregacja popiołu i mieszkańcy muszą zaopatrzyć się w pojemnik  na 

własny koszt. Ponadto poinformował, że w przyszłym roku stawka za odbiór odpadów nie 

ulegnie zmianie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Dominka Kwiecińska złożyła wnioski w sprawie  usunięcia 

awarii lampy ulicznej w Twardowie naprzeciwko czworaka nr 3. 

Radny Marian Niewiada podziękował za wykonanie inwestycji oświetleniowej w Woli 

Książęcej. 

    Sekretarz gminy  Michał Urbaniak  poruszył temat wycinanych topoli przy ul. 

Rymarkiewicza w Kotlinie w kierunku Racendowa. Mówił, że po wielu naciskach i 

rozmowach  w Starostwie topole są wycinane a teren sprzątany.  

     Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak dodał, że wniosek w tej sprawie był 

zgłaszany w poprzedniej kadencji, a jednak cierpliwość popłaca.  

    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Staszak pytał, czy pnie  wycinanych 

topoli będą frezowane. 

    Wójt odpowiedział, że frezowanie to takie koszty jak położenie drzewa. W tej chwili z 

tego, co zauważył, pnie są frezowane. 

 

15. Zamknięcie obrad.   

      Przewodniczący Rady Czesław Moch podziękował za udział w obradach, a następnie  

zamknął XLVIII sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

Przewodniczący Rady 

Protokółowała: Wanda Margiela                                                               /-/ Czesław Moch 


